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15 mei Notulen 2023 
  

  Lenny Gleysteen  - LG  Koos Valeton - KV 

  Jiska Ouwerkerk-Houkema - JO  Hans Manschot (voorzitter) - HM 

  Johan Oude Engberink - JOE  Jeannette Tijs - JT 

  Marion Schothans-Hofstede - MS  Peter Stevens - PS 

  Marcia Reitsma - MR  Danielle Ros-Harbers - DH

  Harry Beuzekom - HB  Wethouder A. Dubbink - AD 

  Evelien Hondebrink (SDW) 

  Nienke Dannenberg (gem.) - ND  aanwezig          afwezig 

 

     

 

1. Opening en vaststellen agenda 
Evenmens houdt vanavond ook de presentatie. Dit zal als agendapunt 5 aan de orde komen. 
LG is afwezig. 
 

2. Mededelingen 
De Markt Sociaal Domein was een groot succes. Met dank aan de organisatie door PS, DR en 
KV. Ook Erna Nijhoff van het Cliëntenplatform zat in de organisatie. 
 

3. Presentatie MEE Samen 
Door Daphne Stroobants (consulent) en Evelyn Kamann (regiomanager) 
Cliëntondersteuning is altijd onafhankelijk en kortdurend. 
Top 5 vragen: arbeid, wonen, psycho-sociaal, financiën, aanvraag wet langdurige zorg. 
 
Kijken jullie nog naar de bedrijfsgeneeskundige dienst? MEE kijkt vooral naar de cliëntzijde, 
zodat ze zelf het gesprek kunnen voeren. Ondersteunen zodat de cliënt het zelf kan, wat 
heeft iemand nodig. Ligt aan de positie die iemand heeft binnen een organisatie. 
 
MEE biedt geen dagbesteding aan, maar zoekt wel contact met andere organisaties zoals bv 
Evenmens of Wmo van de gemeente. Taal en informatieverwerking is anders bij mensen met 
een beperking. 
 
In de gemeente Hellendoorn zijn hele korte lijnen en dat werkt goed. Thematisch kijken naar 
de maatschappelijke agenda binnen een gemeente. 
 
Welke taakveld wordt er nog gemist? Stichting Evenmens geeft aan dat op GGZ 
ondersteuning nog aandacht nodig is, een vangnet voor mensen die op een wachtlijst staan. 
De eerste gesprekken voor een zelfregie centrum zijn inmiddels gaande. 
 

4. Informatie van de gemeente 
Modernisering adviesraden 
Er is gestart met het uitvoeren van de onderzoeksopdracht rondom de modernisering van de 
adviesraden. De onderzoeksopdracht wordt uitgevoerd door de Koepel Adviesraden Sociaal 
Domein. Petra van der Horst, zal de opdracht namens de Koepel gaan uitvoeren. Zij heeft de 
contactgegevens van de voorzitters van de adviesraden gekregen om gesprekken te plannen. 
Daarnaast zijn de gesprekken met de wethouders en met de beleidsadviseurs inmiddels 
gepland. 

 



 

2 
 

 
Verordeningen Jeugdhulp en Wmo 
Na het ontvangen van het advies van de Wmo-raad, zijn de definitieve versies van de 
verordeningen gemaakt. Het college heeft ingestemd met de definitieve verordeningen. Ze 
zijn nu op route naar de gemeenteraad. We willen ze op 23 mei toelichten in een inforonde. 
Besluitvorming in de raad vindt dan plaats op 20 juni. Zojuist is de antwoordbrief van het 
college n.a.v. jullie advies verstuurd. Advies op de beleidsregels kan via de mail. MR en MS 
geven aan hiernaar te willen kijken. 

 
Besluiten en beleidsregels Jeugdhulp en Wmo 
Zoals eerder toegelicht zijn de bovengenoemde verordeningen uitgewerkt in besluiten en 
beleidsregels. Het college heeft ingestemd met de conceptversies. De concepten met daarbij 
een adviesaanvraag zijn naar de Wmo-raad verstuurd. Nadat het advies is ontvangen, kan de 
definitieve versie gemaakt worden. De bedoeling is dan dat het college deze vaststelt op 27 
juni. De raad moet namelijk eerst de verordeningen hebben vastgesteld, voordat de 
besluiten en beleidsregels kunnen worden vastgesteld door het college. 
 
Wethouder vertelt dat de gemeente bezig is met het opstellen voor een visie voor sociaal 
maatschappelijk domein. De Wmo-raad is hier ook voor uitgenodigd. 
 
Advies vertrouwenspersoon; AD geeft aan dat zij hier mee bezig is. Inhoudelijk komt ze 
binnenkort met een reactie. Daarnaast zijn er al lopende gesprekken met organisaties om te 
onderzoeken hoe cliëntondersteuning/vertrouwenspersoon vorm gegeven kan worden. HM 
doet nog een dringend beroep, dat de Wmo-raad tijdig betrokken wordt. 
 

5. Presentatie Evenmens 
Door Miriam Diderich, directeur en Henriette Veneberg, mantelzorgconsulent 
10 gemeente palliatieve ondersteuning en in 7 gemeente mantelzorgondersteuning.  
Trends en ontwikkeling: groei aantal ouderen, tekort vrijwilligers en ggz  
1959 mantelzorgers, 202 jonge mantelzorgers, 511 zorgvragers, 273 zorgvrijwilligers, 800 
complimenten per jaar. 
Aandachtsgebieden: verschillende ziektebeelden (GGZ, dementie, autisme, NAH), trainingen 
goed omgaan met dementie, ontmoetingscentra en geheugenpunt (nieuw in de bieb), brede 
gezinsondersteuning, werk & mantelzorg. 
 
Miriam Diderich geeft aan wel periodiek contact met de Wmo-raad te willen hebben over 
het over voorliggend veld, steun voor financiële middelen, om de focus op dementie 
vriendelijke samenleving en oog voor mensen met GGZ problematiek te houden. 
 
Jonge mantelzorgers: Binnenkort is er een theatervoorstelling voor kinderen om het gesprek 
op gang te brengen. Samen met Impluz worden de cursussen voor kopp kinderen gegeven. 
 
Er wordt heel veel samengewerkt met andere organisaties. Een inwoner kan in principe bij 
elke willekeurige organisatie in het voorliggend aankloppen. De cliënt wordt óf geholpen óf 
doorwezen. ‘Genieten wat je samen kan bereiken voor de inwoner.’ 
 

6. Overzicht post en informatie  
Antwoord op advies verordening jeugd/wmo  is binnen. 
Jaarverslag bezwaar en beroep sociaal domein raadsmededeling. Wethouder geeft aan dat 
de laatste bezwaren allemaal binnen de gestelde termijn behandeld zijn. Ambtelijk navragen 
bij Babet Nijhuis. 
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7. Concept-Notulen 6 maart 2023 
N.a.v. 
Elimschool; Er is een locatiebezoek geweest. Wethouders Nije Bannink en Lage Venterink 
pakken dit nu verder op. Er is (nog) geen jaarplanning. 
Wmo-raad heeft geen specifieke vragen t.a.v. collegeprogramma. 
JO: Heeft de Wmo-raad geadviseerd over de doorontwikkeling van één loket. Nee. 
Wethouder Dubbink geeft aan dat het college heeft besloten op basis van een rapportage de 
doorontwikkeling van het loket te beëindigen. Gemeente wil eerst aan de slag met een visie 
maatschappelijke domein (september klaar) en sociale kaart Hellendoorn.   
 

8. Informatie vanuit de aandachtsgebieden 
Leerlingenvervoer; Taxi Witteveen heeft een kort geding aangespannen. Vervoer is  
aanbesteed en gegund aan Willemsen en de Koning. Commissie leerlingbegeleiding heeft 
hier vragen over gesteld. 
Coaching zelfstandig leven; in eerste instantie was er sprake van 2 pilots.  
 
Jeugd; De ouderavond bij Reggesteyn met gastspreker Bram Bakker is goed ontvangen. Een 
aantal ouders vonden hem wel erg stellig. Er waren verschillende workshops, die erg 
interessant waren. De communicatie over de avond had vooraf beter gemoeten bleek uit de 
evaluatie. Andere verbeterpunten worden meegenomen.  
 
Het is druk in de uitvoering, (heftige problematiek) maar wachtlijst is kort. Er ontstaat 
wachttijd bij de gezinswerker; ze is nu bij 50 gezinnen (geweest). In oktober eindevaluatie en 
daarna zou er wellicht 1 bij kunnen.  
 
Er is een beleidsadviseur uitgevallen, waardoor de evaluatie op de pilots onderwijs/jeugd 
langer op zich laten wachten. 
 
Cliëntervaringsonderzoek 2022; Goede resultaten en beoordelingen. Hogere scores dan het 
jaar ervoor.  
 
Beleidsstukken; als hier vragen over zijn, dan hoort Esther Snoeijer dit graag.  
 
Over 2 weken komt er een campagne naar buiten over zelfmoordpreventie. Landelijk en in 
onze gemeente / Twente zijn de cijfers ongeveer hetzelfde. (1 op 5 jongeren denkt wel eens 
aan zelfmoord). Zelfmoord neemt iig niet af. In Vriezenveen hebben onlangs 2 jongeren 
suïcide gepleegd.  
 
Inclusieve samenleving; Vorige keer is de crisiskaart besproken. Ambtelijk is dit besproken 
met BN, een ongevraagd advies hierover opstellen is niet zinvol. In de communicatie hier 
aandacht aan geven. 
 
HM legt uit dat er mogelijkheden zijn dat inwoners met een visuele beperking zelfstandig 
kunnen stemmen. Maar weinig gemeenten maken hier gebruik van en HM wil dit graag 
onder de aandacht brengen bij het huidige college. Hij stuurt morgen de informatie door. 
Wethouder Dubbink vraagt om deze informatie ook met collega wethouder Lage Venterink 
te sturen, omdat hij de inclusieve samenleving in zijn portefeuille heeft.  
 

9. Informatie vanuit ouderenbonden, Cliëntenplatform/Netwerk en anderen 
De KBO organiseert op 8 juni een middag in samenwerking met het Netwerk Palliatieve zorg 
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Twente met als motto: Wegwijs in de wereld van de palliatieve zorg. Er is ook een arts, een 
ervaringsdeskundig en een pastor aanwezig.  
 

10. Rondvraag en sluiting en datum volgende vergadering 3 juli 2023. 
 

JO: In het kader van de Zelfregie- en herstelcentra. Is dit een mogelijkheid voor een 
themabijeenkomst? Kunnen we meer informatie krijgen over IZA en Gala? Navragen bij BN. 
 
KV: Stelt voor een evaluatie houden over de informatiemarkt. De werkgroep pakt dit op.  
 
MS: Symposium Bewust Ouder worden. Een goed inhoudelijk programma. Jammer dat er 
niet zoveel bezoekers waren, mogelijk dat dit te maken had met de € 5,- entreegelden. 
 
Publieke tribune: Is het bekend hoeveel zelfdodingen zijn onder jongeren? Iedere maand 
overlijden er 20 jongeren in de maand door zelfdoding. 
 
 
 
 

ACTIELIJST /AANDACHTSLIJST Uit datum 
vergadering 

1 Aandachtspunt: Doordecentralisatie Beschermd wonen  

2 Invulling cliëntondersteuning /vertrouwenspersoon. → Wmo-raad tijdig betrekken 15-05-2023 

3 Gevraagd advies beleidsregels Jeugd (MR/MS) 15-05-2023 

4 Verzoek tot periodiek contact door Evenmens 15-05-2023 

5 Reactie op vragen commissie llnvervoer   

6 Ongevraagd advies stemmogelijkheden voor inwoners met visuele beperking  

7 Advies beleidsregels Jeugd en Wmo   

8 Informatie over IZA en GALA  

9 Evaluatie Markt Sociaal Domein  

 
 

 
 
 


